
Vetlanda-Bäckseda kommundelsråd 14/2, 2022, 18-19.00 

Närvarande: Harrieth Andersson(KD), Fredrik Johansson(M), Sven-Åke 
Karls.s.on(S.), Anita Gunnar(C) och Lars-Inge. Lundgren(VF). 
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Mötet öppnades av ordförande Sven-Åke. 

Sekreterare: Anita 

Föregående mötesprotokoll upplästes och lades till handlingarna. 

Rapport från träff 1ned representanter från Kultur-och fritidsförvaltningen: Stewe 
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traktorer. Finns det någon plats som skulle vara lämplig för dom att utöva sitt 
intresse på? "Speedwaybaneområdet??".Stewe och Eric arbetar vidare med 
ärendet. 
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tryggt och levande centrum med tydlig skyltning för alla som vistas inom 
området. 

uppskattar förra säsongens åtgärder med soffor m.m. Vill också påpeka att 
snöröjning/sandning fungerat bra. 

Sven-Åke informerar om planeringen av Madhagen-Norgetområdet. Vi följer 
utvecklingen av "Trädgårdsstaden" med stort intresse. 

Nästa möte hos Harriet: 16/5-22, kl 18.00 
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urar :~ven-AKe ..L\...ansson ~eKT: Ann:a vunnar 

https://18-19.00

